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Podpora programom
O tem kakšna bo prenovljena organizaci-

ja Socialistične zveze, kako bo delovala in
katerim problemom bo namenjala svojo ak-
tivnost, je tekla beseda na programski kon-
ferenci, ki je bila 6. decembra. Njen pred-
sednik Drago Čeraoš je ob podajanju poro-
čila in predloga programskih izhodišč - del
svojih misli namenil tudi aktualnim dogaja-
njem.

»Eksodus razuma, čeprav prisegamo, da
je pameten vsak, eden preje, drugi kasneje,
nas je pripeljal do gospodarske in družbeno
poglobljene krize iz katere ni videti izhoda,
saj je jugoslovanska ekonomska strategija

Naš ciljje človek
. . . V organizaciji socialistične zveze Ljub-

Ijana Vič-Rudnik smo se odločili, da ne bomo
čakali, da nam nekdo »od zgoraj« ponudi
vizijo socialistične zveze Slovenije,... M časa
za obširne analize in kritike delovanja SZDL,
zato ponujamo odgovor na to vprašanje.

Naš cilj je človek in duhovno ter gmotno
kakovostnejše življenje, ne obljubljamo eldo-
rada, smo za delo in napredek. Naš program
nima velikih vizij, naravnan je na spremembe
v nas samih in v svet v katerem živimo. Pro-
gratn nameravamo uveljaviti demokratično,
v poštenem in dostojnem tekmovanju z drugi-
mi prog;ami.

Socialistična zveza kot prostovoljna zveza
posameznikov in organizacij je samostojna
družbenopolitična organizacija z lastnim član-
stvom in programom, v katerem je opredelje-
na demokratična socialistična vizija razvoja
družbe. Organizirano je na teritorialni osnovi
in izhaja iz člana posameznika in njegovih
interesov. Pri reševanju dokončnih vprašanj in
opredeljevanju do njih je lahko socialistična
zveza nosilec in organizator občasnih oblik in
metod dela. Člani socialistične zveze so posa-
mezniki, ne glede na njihovo narodnost, druž-
beni položaj, nazorske, verske in druge razli-
ke, ki izhajajo iz njenega statuta. Socialistična
zvezaje lahko tudi nosilec ali udeleženec skle-
panja koalicij na osnovi skupnega interesa pri
reševanju določenih problemov...

Prepričan sem, da bomo tudi vprihodnje ob
skupno dogovorjenih aktivnostih tako kot do-
slej uspešno sodelovali in do posameznih
vprašanj poenotili svoja stališča in se opredeli-
li na takšne aktivnosti, ki bodo v funkciji
našega krajana in delovnega človeka.

Iz uvodne besede Draga Černoša -
predsednika OK SZDL Ljubljana Vič-Rudnik

v praksi še vedno neizrazita, ker jo še vedno
determinirajo nekatere politične usmeri-
tve... kakšna je pravna ureditev v kateri
predsednika republiškega predsedstva pri
sanaciji položaja v enem delu »njegove« dr-
žave zamenjuje skupščina politikantov, ka-
terih glavni argument je moč »glasnih« in
občutek, da naredijo vse, kar jim pride na

misel, ali je odbor oblast v Srbiji«? »Prav je,
da podpremo vse ukrepe slovenskega vod-
stva, ko je prepovedalo miting resnice in
s tem Jugoslavijo kot državo »ponorelih
vlakov«...

Seveda pa ob vseh dnevnih - a za državo
usodnih - dogajanjih skrb in bojazen ostaja-
ta. Pa tudi odločnost. Tako je že prvi raz-
pravljalec Milan Gombač opozoril na veli-
kosrbsko hegemonijo podprto s četniškim
navdihom. V tem boju ne smemo popustiti
pod nobenim pogojem, saj srbsko vodstvo
krši vse ustavne in civilizacijske norme, na
to se žal ne odzivajo organi federacije. Prav
je, da ob programu, ki je vreden vse podpo-
re združimo tudi v prihodnje vse sile okrog
Socialistične zveze. Tem besedam in mislim
so pritegnili tudi drugi udeleženci konferen-
ce. Stane Žerovnik je, razpravljajoč o vlogi
društev menil, da podpirajo program SZDL,
društva želijo sodelovati v tej organizaciji,
zavzel se je za dosledno spoštovanje načel
OF in AVNOJ-a ter za več patriotizma in
pripadnosti slovenskemu narodu. Janez Eli-
kan je menil, da je program dober, da je
prav, da se je SZDL odlepila od ZK, da pa
bo njegovo uresničevanje na terenu zahteva-
lo drugačne oblike in metode dela, saj se bo
tudi SZDL morala ločiti od forumskega de-
la. Aktualno pa je tudi vprašanje kadrovske
prenove, najbrže pa v KS ob volitvah z izje-
mo zelenih in ponekod ZSMS ter kmečke
zveze pluralizma v širšem obsegu ne bo.
Predlagal je tudi, da bi v program vsekakor
morali vključiti tudi razvojne usmeritve tako
za nivo občine kot mesta. Alojz Škufca je
menil, da s tem programom začenjamo volil-
ne aktivnosti, da mislimo resno o preobrazbi
političnega sistema, tudi SZDL, da pa bor-
čevska organizacija sedaj nima ambicij sa-
mostojnega nastopanja, opredeljevali pa se
bodo do tistih, ki bodo spoštovali njihove
opredelitve. Postavil je tudi vprašanje, kako
se bomo odslej organizirali na terenu, da
bomo programe približali ljudem. Tudi dele-
gat iz KK SZDL Tmovo se je zavzel, da bi
morali nameniti več pozornosti delu KK
SZDL, ki jo čakajo v teh zaostrenih časih
odgovorne naloge pri uresničevanju progra-
mov SZDL, pridobivanju članstva in pripra-
vah na volitve.

O volitvah in političnem prenavljanju je
spregovorila tudi Darja Lavtižar-Bebler iz
RK SZDL. Alenka Brglez iz KK Peruzzi pa
je spregovorila o izjemni vlogi občinskega
glasila Naša komuna, ki ostaja nepogrešljiv
informator o dogajanjih v občini, zato bi
morali pred kakršnokoli odločitvijo o njego-
vi nadaljnji preobrazbi, spregovoriti pred-
vsem občani-bralci.

Delegti so programe novo preobražene
Socialistične zveze za obdobje naslednjih
dveh let soglasno sprejeli.


